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Referat fra møde i bestyrelsen for Timring Læringscenter 
 

Tirsdag d. 31. maj 2022 kl. 17.00-19.00 
 
 

Afbud: Henriette, Karsten og Sussi. 

 

1. Elevrådet - Elevrådet har afholdt møde med Lene om ønsker til 

skolegården, som kan fremme trivsel blandt eleverne. 

Basketballnet der står frit, skakbrikker, borde og bænke, 

bordtennis mm.  

Elevrådet har lavet en del tiltag i frikvarterne. Bl.a. er 

multibanen blevet opdelt, så den er blevet rarere at være 

på. 

 

- Elevrådet er siden sidst blevet uddannet som 

undervisningsmiljørepræsentanter. 

 

- Elevrådet har også arbejde med ting til emneugen i uge 24. 

Der har været udloddet en konkurrence om cirkus 

navnet, som blev cirkus Massjov. De arbejder også på, at 

der skal laves en PR gruppe. 

 

2. Godkendelse af referat 
 

- Referatet er godkendt. 

      3. Nyt fra skole, SFO 
     

- 6. kl. har haft en rigtig god lejrtur til Bornholm. Vi kunne 

overveje at tage af sted om søndagen, så man får 3 hele 

dage derover. 

- 4. Kl. har været på Hjerl Hede med overnatning hos 

klasselæreren. Det var også en god tur. 

- Vi har haft møde vedr. madordning hos Møltrup. Møltrup 

skal dog finde ud af om de kan lave og leverer til kl. 11, 

hvor vi har spisepause. De vil kunne levere onsdag, 

torsdag og fredag. Vi afventer et endeligt svar. 

- Der er lavet en ny samarbejdsmodel – både på skole og 

dagtilbud. RCM-møderne udgår og man vil nu invitere 

forældrene med til samarbejdsmøderne.  

- Nyt vedr. personalesituationen i SFO’en og skolen. 

 

 

4. Nyt fra institution - Personalesituationen i børnehaven.  

Vi har ansat Louise, som starter 1. juni – Det glæder vi os til. 

- Vi har afholdt en hyggelig bedsteforældredag med masser af 

besøg. 

- Børnehavernes forårskoncert i kongrescenteret. 
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- I dag har vi holdt afslutning for ældste årgang, som i morgen 

starter i SFO. 

- Orientering omkring brandsynet i skolen, SFO og dagtilbud. 

 

5. Fællesbestyrelsens 
indsatsområder 

 

- Vi beslutter på næste møde, hvad vi vil arbejde med. 

Ideer: 

- Forberedelse til forældremøde/en rød tråd. 

- Fællesskabsstartegien. 

-  

6. Digitale medier 

 
- Punktet udgår til næste møde. 

7. Branding 
 

- Charlotte og Birgitte går tilbage til udvalget og så skal det 

kickstartes igen.  

-  

8. Sommerfesten - Der er så godt styr på det hele. Der er masser af boder og god 

energi fra forældrene. Det er vigtigt at dagtilbuds forældre bliver 

informeret, så de ved de også skal deltage i sommerfesten. 

9. Evt. og Punkter til næste 
møde 
 

- Charlotte har deltaget i samrådsmøde på dagtilbud. Der 

var snak om onboarding af nye bestyrelsesmedlemmer, 

samt rekruttering af nye medlemmer. 

Orientering omkring børn fra Ukraine. 

Præsentation af sprogkasser som de bruger Ørnhøj. 

- Børn og digitale medier 

- Punkter til indsatsområderne. 

 

 

Ref/Birgitte 
 
 
 
 
 
 


